



تُحضّر مجموعة شركات ياريكس لأكبر توسعة أعمال، في تاريخها، في دولة الإمارات العربية المتحدة. وتخطط إدارة المجموعة لتطوير أعمالها في إمارة دبي وتوسيعها لتشمل بقية الإمارات.

تأتي هذه الخطوات بعد أن استكملت المجموعة خطة حوكمة الشركة، وأصبحت جاهزة لتتوسع بأمان بعد أن تجاوزت العقبات الإدارية التي كانت تسبب تحجيم نشاط الشركة وحصرها ضمن نطاقات محددة .

من أهم القرارات التي اتخذتها إدارة المجموعة خلال العام المنصرم والرابعين الأول والثاني من هذا العام هي غريبة الشركات بحيث تم إيقاف الشركات التي ثبت عدم جدواها وملائمتها للمرحلة، وهذا شكل إيقافاً للنزيف المالي وسمح بإعادة توظيف كوادر المجموعة المميزة في الشركات الأكثر إنتاجاً ونجاحاً مما عزز من فرص منافستها واستمراريتها .

في بداية الربع الأول من العام القادم، ستقوم المجموعة بافتتاح أنشطة وشركات جديدة تعمل في عدة مجالات تجارية وعقارية وصناعية، مستفيدة من التجارب المتعددة التي خاضتها، ومن الدراسات الاحترافية المتأنية لجدوى هذه المشاريع المزمع إضافتها لأنشطتها.

وكما يعلم الجميع، فإن الشركة قد قامت بافتتاح فروع لشركاتها في جمهورية مصر العربية، وذلك لكون السوق المصري كبير وواعد بالكثير من الفرص، وتتوقع إدارة المجموعة أن تشكل تلك الفروع حافزاً وداعماً كبيراً لضمان نجاح أعمالها في الإمارات ومصر .

نشد على أيدي كل كوادر المجموعة لشحذ الهمم والاستعداد لبذل المزيد من الجهود المثمرة لمواكبة هذه المخططات وتعزيزها ودعمها .

نبارك للجميع ونتمنى لهم التوفيق في كل أعمالهم.

حسن الكاهلي
الرئيس التنفيذي



Yearex Group of Companies is preparing for the largest business expansion, in its history, in United Arab Emirates. The group's management plans to develop its business in the Emirate of Dubai and expand it to include the rest of the Emirates.

These steps are following the implementation of company's corporate governance project, to expand safely after it has overcome the administrative obstacles that were scaling down the company's plans.

One of the most important decisions taken by the group's management during the past year, the first and second quarters of this year is the re-structuring of its companies so that companies proven ineffective and non-suitable for the stage have been suspended. These steps reduced the financial draining and re-enrolled our distinguished cadres into the most productive and successful companies, which enhanced the sustainability and competitiveness indications.

At the beginning of the first quarter of next year, the group will open new companies operating in several commercial, real estate and industrial fields, benefiting from the multiple experiences it has undergone, and from professional studies of the feasibility of these projects.

It's well known that the Group has started branches for its companies in the Arab Republic of Egypt, as the Egyptian market is large and full of opportunities. The group's management expects these branches to be a great incentive and support to support the success of its business in the UAE and Egypt.

We urge all the group's cadres to get ready to apply more fruitful efforts towards strengthening and supporting these plans.

We congratulate everyone and wish them success in all their endeavors.

Hassan Alkahily
CEO